
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 

z 3. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 4. 4. 2019 

 od 18:00 do 18:45 hodin v kabinách sportovního areálu 

 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
 

Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 

 

Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Jaroslav Flieger, ing. Václav Kolman, Jiří Komárek, 
Petr Milichovský, ing. Jakub Nerad, ing. Petr Hodboď, ing. Libor Kunte 

Omluveni: Karel Hladík 

Neomluveni: 0 

 

Předsedající konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 
01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Petru Říhovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Jaroslava Fliegera a pana ing. Václava 
Kolmana 
 

02 - Návrh na zrušení bodu č. 8 z programu 3. veřejného zasedání ZO 
 
Pan ing. Petr Hodboď navrhuje zrušení bodu č. 8 – Schválení podání žádosti z MMR na výstavbu nové 
hasičské zbrojnice a spolufinancování této akce a navrhuje nahradit tento bod referendem na 
výstavbu nové hasičské zbrojnice. 
ZO tento návrh neschválilo a vrátilo se k původnímu programu 3. zasedání ZO. 
 
 
 
 

03 – Schválení doplněného programu 3. veřejného zasedání ZO 
 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje  program  3. veřejného  zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2019. 

Program: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

2) Schválení doplněného programu 3. zasedání ZO Markvartice 

3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 

4) Rozpočtové opatření č. 2/2019 

5) Schválení zhotovitele spojovacího chodníku za bytovkou a pověření starosty k podpisu smlouvy 

6) Schválení zhotovitele a pověření starosty k podpisu smlouvy na opravu hasičské zbrojnice 

7) Schválení zhotovitele a pověření starosty k podpisu smlouvy na projektovou dokumentaci a 

inženýrskou činnost na akci „Oprava zpevněných ploch v okolí OÚ“ 



8) Schválení podání žádosti o dotaci z MMR na výstavbu nové hasičské zbrojnice a spolufinancování 
této akce 

9) Schválení zrušení osobního užitkového automobilu Fiat  
10) Diskuze 

11) Závěr 

 

 

 

Pro 5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 3 se zdrželi (ing. Petr Hodboď, ing. Jakub Nerad, Petr Milichovský) 
 

 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

 

 

          04 – Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 
18. 2. vyhlášeno konkursní řízení na ředitele ZŠ a MŠ Markvartice 

1. 4. první schůzka konkursní komise 

26. 4. proběhne konkursní řízení 
ČIZP – 28. 3. kontrola na les 

ČIZP – 1. 4. kontrola čističky 

Výpověď lesního hospodáře 

Č.p. 1 – p. Sellnerová – nepouštěla by se do celého projektu najednou, nejdůležitější je zbavit objekt vody, 
podmínkou je dělat vše s památkáři 
VPP pracovníci max. do konce října 

ÚP – projekt společně to dokážeme – 1 rok, lze prodloužit o další rok 

 
 

 

 
05 – Rozpočtové opatření č. 2/2019 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2019, které je přílohou tohoto usnesení. 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

             

06 – Schválení zhotovitele spojovacího chodníku za bytovkou a pověření starosty 

k podpisu smlouvy 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele spojovacího chodníku za bytovkou firmu  
Silnice a mosty Děčín a.s., Oblouková 416/39, Děčín, IČ 25042751 za celkovou cenu 100.135,- Kč bez 
DPH a pověření starosty k podpisu smlouvy. 

 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 



07 – Schválení zhotovitele a pověření starosty k podpisu smlouvy na opravu hasičské 
zbrojnice 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele na opravu hasičské zbrojnice pana 

Otakara Bížu, Boženy Němcové 185, Benešov nad Ploučnicí, IČ 74361490 za celkovou cenu 305.288,- 
Kč bez DPH a pověření starosty k podpisu smlouvy. Zhotovitel není plátcem DPH. 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

 

 
08 – Schválení zhotovitele a pověření starosty k podpisu smlouvy na projektovou 
dokumentaci a inženýrskou činnost na akci „Oprava zpevněných ploch v okolí OÚ“ 
 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje  zhotovitele na projektovou dokumentaci a inženýrskou činnost na akci 
„Oprava zpevněných ploch v okolí OÚ“ pana ing. Vladimíra Poldu, Riegrova 658/79, Děčín, 405 02, IČ 
87820641 za cenu 70.000,- Kč + DPH a pověření starosty k podpisu smlouvy. 

 

Pro 8 zastupitelů,  nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
 
09 – Schválení podání žádosti o dotaci z MMR na výstavbu nové hasičské zbrojnice 
a spolufinancování této akce 
 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z MMR na výstavbu nové hasičské zbrojnice a 
spolufinancování této akce. 
Dotace ve výši 70% 

 

Pro 5 zastupitelů, 2 byli proti (p. Milichovský a ing. Nerad), 1 se zdržel (ing. Hodboď) 
 

 

 

          10 – Schválení zrušení osobního užitkového automobilu Fiat 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje zrušení osobního užitkového automobilu Fiat. 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

 

DISKUZE 

pan Kopecký – dotaz ke Kovosu, kdysi byla studie na 12 mil., měl tam být OÚ, dílny a hasičárna a teď by mě 
zajímalo, to co tady schvalujeme, jestli bude jenom hasičárna 

pan starosta – bude to jenom hasičárna, samostatně stojící jednotka, tak je to v té studii 
pan Kopecký – kdysi se uvažovalo, že se zvednou v Kovosu stropy 

pan Kunte – je to samostatně stojící jednotka včetně úpravy všech prostranství s vjezdem. Dlouho jsme se o 

tom bavili a teď máme možnost získat 70 % dotaci a jde o to, že bychom dopláceli cca 7 mil. Kč, pokud by to 
bylo na 10 let, tak by to obec stálo zhruba 700 tis. Kč ročně,  bude tady stavba, která bude na dlouhou dobu 
sloužit 



pan starosta – už v té studii je to vedené jako samostatná budova, projekt koresponduje s tou studií a 
tvořilo se to ve spolupráci s našimi hasiči co je a není potřeba v té budově mít….Na druhou stranu víme, že 
je to hodně peněz, řeknu to na rovinu….  byla vypsána i jiná dotace kde dávali 50%, max. 10 mil. Kč a to 
řeknu upřímně, to se mi vůbec nechtělo. Navíc se ta částka oproti prosinci navýšila zhruba o 2 až 3 mil. Kč, 
protože ty položkové ceny šly od 1. ledna 2019 nahoru. Velkou roli to ale nehraje, jestliže se nám podaří tuto 
dotaci získat, tak se stejně pojede podle cen, které jsou nastavené mezi těmi stavebními firmami dnes a ne 
loni a samozřejmě se bude soutěžit, bude to všechno probíhat elektronicky, jsou tam jiná pravidla 

pan Kopecký – nelíbí se mi, že se utrácí peníze za hasiče, to bylo auto hasičský, teď nová hasičárna a na 
druhou stranu tady stojí věci, který tady stojí už několik let….moje oblíbená otázka internet, stále to není 
dodělaný, rozjíždíme nový akce a stále nejsou dodělaný ty starý věci 
pan starosta – s tím souhlasím, loni se tady několik domů udělalo, letos v únoru jsem volal panu Sklenářovi, 
který to tady zastřešuje a dohodli jsme se, že to nebudeme dělat tak jako poslední dva roky zpátky, že přišli 
na chvíli a zase odešli, dáme si pevné datum, teď máme cca 20 domů, něco je z Kovosu a zbytek je školka, 
tyhle věci budou určitě hotový, teď by měli chlapi přijet a měli by tady být 14 dní  a kus práce udělat. 
S panem Sklenářem je domluveno, že nejpozději do 15. května budou tyto domy (těch cca 20) hotové, 

vyúčtujeme a uvidíme kolik nám zbyde peněz a podle toho pojedeme dál…Potom zbývá ta vrchní část, kde 
to ještě vůbec není položený….nikdo z nás ještě neví kolik každá přípojka bude stát peněz a jak to bude 
dlouho trvat, někde to zafouknou a je to hotový, ale někde se vyskytne problém a nejde to tak rychle. Určitě 
se tady sejdeme ještě koncem dubna max. koncem května a řekneme si  jak jsme v tom pokročili. 
pan Kunte – chci abychom všichni vnímali, že ta nová hasičárna nebude jako podpora té složky, je to něco co 
může posloužit všem,  když budeme v nouzi 

paní Miščíková – dotaz, co se bude dělat s tou starou hasičárnou? Teď jste to opravili a mohl by se tam 
třeba udělat nějaký krámek, my tady v polovině vesnice nemáme vůbec nic, nemáme možnost si tady nic 

koupit, ani housky…vždycky tady byly tři krámy na vesnici… 

pan starosta – nemůžu vám slíbit, že vám tam dole obec nějaký krám udělá, není to v našich možnostech 

paní Miščíková – a na co jste opravovali tu zbrojnici? 

pan starosta – aby to bylo hezký 

paní Miščíková – kdysi bylo domluveno, že u úřadu bude zastávka 

pan starosta – zkusíme zažádat Krajský úřad  jestli by byla možnost zastavit na znamení 
paní Miščíková – požaduje udělat zastávku i s lavičkou u MŠ 

pan Zach – jestli budete někde opravovat asfalt, bylo by možné opravit díry u Miščíků a u pana Koubka? 

pan Kopecký – pokročili jste v jednání o pozemcích s panem Patkou? 

pan Kunte – pan Patka je po operaci, teď se vrátil z nemocnice, takže to teď nechce řešit, ale jsem s ním v 
kontaktu 

 

 

 

Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval všechny na další ZO. 

 

    

 

                                                                                                                                                                                                                    

Ověřovatelé zápisu                                                              Jaroslav Flieger, 

        

                                                                                     ing. Václav Kolman,  

 

 

Starosta      Tomáš Renka,   

 

Místostarosta      Ing. Libor Kunte, Ph.D. 

 

V Markvarticích dne 10. 4. 2019 

 



 

 


